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       REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO – BILOGORSKA ŽUPANIJA 

    OPĆINA SIRAČ 

         OPĆINSKO VIJEĆE 

______________________________ 
KLASA: 024-04/22-01/3 

URBROJ: 2103-17-01-22-2 

Sirač, 28.04.2022. 

 

 

ZAPISNIK 12. 

SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SIRAČ – 8. SAZIVA 

održane dana 28.04.2022. godine u  Hrvatskom domu s početkom u 19,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Tomislav Petrušić, Denis Orčik, Stanka Kreuzer, Kornelija Horina, Željko Stjepanović, 

Anita Novak 

 

ODSUTNI: Branimir Miler, Ivana Biondić, Liduška Marin 

 

POZVANI: Igor Supan – načelnik, Lidija Lukaš Dundović  

 

VODITELJ ZAPISNIKA: Lidija Lukaš Dundović 

 

Potpredsjednik vijeća Tomislav Petrušić pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 11. sjednice  

2. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Sirač povodom "Dana Općine Sirač 2022. 

godine"   

3. Pitanja i prijedlozi 

 

 

Dnevni red prihvaća se JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA  

Ad 1.  Verifikacija skraćenog zapisnika sa 11. sjednice  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA prihvaća se Skraćeni zapisnik sa 11. 

sjednice. 

 

Ad.2. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Sirač povodom "Dana Općine 

Sirač 2022. godine"   

 

Lidija Lukaš Dundović – Općinsko vijeće dodjeljuje javna priznanja za iznimna dostignuća i 

doprinos od osobitog značaja za razvitak i ugled naše općine. Obično ih dodjeljujemo na svečanoj 

sjednici vijeća povodom Dana Općine. Ove godine Dan Općine obilježavamo 26. svibnja. 
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U tu svrhu uputili smo dopise udrugama na našem području da nam dostave svoje prijedloge osoba 

koje su po njihovom mišljenju zaslužile priznanje Općine Sirač. Gradskom društvu Crvenog križa 

uputili smo dopis da nam dostave Jubilarce koji su krv dali 75 puta i više. Gradsko društvo Crvenog 

križa dostavilo je očitovanje da su jubilarci sa 75 davanja krvi Dragan Biondić i Zlatko Karlović. 

Udruga Nijemaca i Austrijanaca Sirač predlaže svoju udrugu iz razloga što smatraju da su to zaslužili 

svojim doprinosom promidžbi Općine Sirač i uspješnim organiziranjem manifestacija. NK 

"KAMEN" Sirač za iznimna sportska dostignuća predlaže Elvisa Kokalovića, Zdravka Jošćaka i 

Mateju Andrlić. Udruga UHDDR predlaže Nensi Rendić, Donu Manjarić i Lucijana Šafar za izrazit 

doprinos u području volonterizma, te Nikol Vaclavek za osvojeno prvo mjesto u RH, kategorija eseja 

učenika osmih razreda sa temom "30 godina hrvatske neovisnosti". Češka beseda Šibovac predlaže 

Vencla Jermana za doprinos očuvanju jezika, kulture i tradicije češke nacionalne manjine. ŠRD 

Pastrva Sirač predlaže za dodjelu Posmrtnog priznanja Općine Sirač obrt Višnja i Đuro Lukač, te 

Kristijana Matijaševića za djelovanje u više udruga i društava na području naše općine. VZ Općine 

Sirač predlaže g. Josipa Hampa.  

Komisija za odlikovanja i priznanja, koju čine g. Branimir Miler, Anita Novak i Ivana Biondić, 

sastala se u dva navrata i razmatrala ove prijedloge. Prijedlozi su prihvaćeni te su sukladno tome 

izneseni u ovoj odluci koja se sada daje vijeću na razmatranje.  

Napominjem još samo da su Stjepan Juraić, Ivan Romozi, Ankica Rendić, Marica Pervan, dr.Ljiljana 

Žunić i med. sestra Jasna Petrušić predloženi od same komisije. 

 

Načelnik – Za posmrtna priznanja istaknuo bih da je mišljenje komisije, a i moje mišljenje, da su ovi 

ljudi, sada nažalost pokojni, to zaslužili svojim radom i doprinosom koji su dali za našu općinu. 

Plaketa Općine Sirač je najveće priznaje naše općine osobama koje su svojim dugogodišnjim radom 

ostvarile iznimna dostignuća za razvoj i napredak naše općine. Svima su poznata ova imena te 

smatram da doista i zaslužuju Plaketu Općine Sirač, kao i jubilarni davatelji krvi koji ovim činom 

spašavaju tuđe živote. Što se tiče Pojedinačnih priznanja također smatram da su svojim djelovanjem 

ti pojedinci to i zaslužili. Prihvatili smo sve dostavljene prijedloge iz razloga što 2. godine nije bilo 

Dana Općine te nismo htjeli nikoga odbiti. Također, dodao bih još da smatram da je ovo dobra prilika 

da Plaketu Općine Sirač dodijelimo i dugogodišnjem načelniku Općine Sirač g. Branimiru Mileru te 

da to držimo u tajnosti do same svečane sjednice.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA Donosi se Odluka o dodjeli javnih 

priznanja Općine Sirač povodom "Dana Općine Sirač 2022. godine"  (uz prihvaćanje prijedloga 

da se Plaketa Općine Sirač dodjeli i g. Branimiru Mileru). 

 

 

Ad.3. Pitanja i prijedlozi 

 

Stanka Kreuzer – Što je sa nabavom defibrilatora? 

 

Načelnik – Dobili smo potvrdu da je prijavljeno na natječaj i čekamo odgovor. Neke natječaje smo 

prijavili u prvom mjesecu te još čekamo odgovor. Nadam se da će u što skorije vrijeme doći 

povratna informacija pa da krenemo u nabavu tog uređaja. 

 

Kornelija Horina – Pošto je krenula obnova nogostupa u Kipu zanima me kako će izgledati 

nogostup. Kolike su mu dimenzije? Da li će se stavljati ivičnjaci? 

 

Načelnik – Da, postavit će se ivičnjaci, a širina će biti koliko teren dopusti. 

 

Kornelija Horina – Kada će se raditi drugi dio nogostupa? 

 

Načelnik – Prvi dio nogostupa ide sada. Ići će i završna faza doma u Kipu. Ta dva projekta su oko 



 3 

1.500.000,00 kn. Cijene građevinskog materijala su jako porasle. Trebamo raditi postepeno. 

 

Kornelija Horina – Prije dvije godine bilo je rečeno da će sokak Tutić biti asfaltiran prije Dana 

Šljiva, međutim još se to nije napravilo. Ljude u Kipu zanima što je s tim?! 

 

Načelnik – Znam, ali moramo pametno raspolagati sa novčanim sredstvima. To je novac svih nas. 

 

Tomislav Petrušić – Koliko se sjećam izvođač radova nije ispoštovao dogovor za početak radova u 

Tutić sokaku. 

 

Načelnik – Da. Mi smo svoje napravili po tom pitanju, ali izvođač radova nije započeo radove. 

 

Kornelija Horina – Ako firma ne može ispoštovati dogovor, treba naći drugog izvođača radova. 

Razgovarali smo sa ravnateljicom osnovne škole o uređenju prostorije u našoj školi. Dostavili smo 

joj predračun, ali ništa se nije pokrenulo po tom pitanju. 

 

Načelnik – Dogovorili smo se da se općini dostave podaci o potrebnoj količini građevnog 

materijala, pa ćemo mi djelovati po tom pitanju.  

  

 

Budući da više nije bilo pitanja, sjednica je završila u 20,18 sati. 

 

 

             Predsjednik:                                                                              Voditelj zapisnika:               

                                                                         

_________________________                                                   _________________________                                                                                      

    (Branimir Miler, oec.)                                                              (Lidija Lukaš Dundović) 


